



تعميم الهيئة GACA Circular

To: All commercial airlines and private Aviation operating at King Abdulaziz International Airport.

إلى: جميع شركات الطيران التجاري والخاص العاملة بمطار الملك عبدالعزيز الدولي.

Subject :Transferring the administrative dependency of King Abdulaziz International Airport to Jeddah Airports Company LLC.

الموضوع: نقل التبعية الإدارية لمطار الملك عبدالعزيز الدولي إلى شركة مطارات جدة.

Reference:

1. Royal Decree No. (17049) dated 11/04/1438 AH.
2. GACA Board Decision No. (26/485) dated 25/09/1441 AH.

المرجع:
١. الأمر السامي الكريم رقم (١٧٠٤٩) وتاريخ ١١/٠٤/١٤٣٨هـ...
٢. قرار مجلس إدارة الهيئة العامة للطيران المدني رقم (٤٨٥/٢٦) وتاريخ ٢٥/٠٩/١٤٤١هـ.

Background:

In implementation of Royal Decree No. (17049) dated 04/11/1438 AH, stipulating the establishment of airport companies, GACA Board approved the establishment of the Jeddah Airports Company in preparation for transferring the administrative affiliation of King Abdulaziz International Airport from GACA to Jeddah Airports Company LLC.

ببذة:
تنفيذاً للأمر السامي الكريم رقم (١٧٠٤٩) وتاريخ ١١/٠٤/١٤٣٨هـ، القاضي بإنشاء شركات للمطارات، فقد قام مجلس إدارة الهيئة العامة للطيران المدني بالموافقة على تأسيس شركة مطارات جدة تمهيداً لنقل التبعية الإدارية لمطار الملك عبدالعزيز الدولي من الهيئة العامة للطيران المدني إلى شركة مطارات جدة.

Instructions:

1. Airlines companies must be obligated to pay the regulatory charges approved by GACA as of 01/01/2022 AD under the name of Jeddah Airports Company.
2. The invoice number and date issued by Jeddah Airports Company must be indicated when processing financial payments.
3. This circular cancels all previous provisions or circulars that contradict with this circular.

التعليمات:
١. يجب على شركات الطيران الالتزام بسداد الأجر التنظيمية المعتمدة من قبل الهيئة العامة للطيران المدني اعتباراً من تاريخ ٠١/٠١/٢٠٢٢م وتحت مسمى شركة مطارات جدة.
٢. يستوجب الإشارة إلى رقم الفاتورة وتاريخها الصادرة من قبل شركة مطارات جدة عند إجراء الدفعات المالية.
٣. يلغى هذا التعميم كل ما يتعارض معه من أحكام أو تعاميم سابقة.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا يوجد.

مساعدة الرئيس للسياسات الاقتصادية والنقل الجوي
Assistant President for Economic Policies and Air Transport

